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Από το υπ’ αριθ. 28/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 799/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση του σχεδίου Στρατηγικού Σχεδιασμού στα 
πλαίσια της πρώτης φάσης της κατάρτισης του 
Επιχειρησιακού Προγράμματος του Δήμου Βέροιας ετών 
2011-2014. 

 
         Σήμερα 7 Δεκεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
του πρώην Δήμου Δοβρά στον Άγιο Γεώργιο, ύστερα από την με ημερομηνία 2-12-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006 και της αριθ. 732/2011 απόφασής του. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 33 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Α. Καγκελίδης, 18)Μ. 
Παπαϊωνάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Κ. Συμεωνίδης, 21)Β. 
Παπαδόπουλος, 22)Κ. Κουτσαντάς, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. 
Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Β. Γιαννουλάκης, 27)Χ. 
Τσιούντας, 28)Ε. Γουναράς, 29)Κ. Παναγιωτίδης, 30)Δ. Γκέκα, 
31)Α. Παπαδόπουλος, 32)Γ. Μελιόπουλος, 33)Χ. Σαββαϊδου. 

Ν. Μαυροκεφαλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, 
Γ. Κάκαρης, Λ. Τσαβδαρίδης, Α. 
Βεσυρόπουλος, Γ. Σουμπέκας, Σ. 
Κουμτσίδης, Ι. Σοφρόνωφ. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσου, Ν. Αγγέλου   

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ. Μισοκέφαλος, Α. Ορφανίδου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. 
Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. 
Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. 
Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Κ.Συμεωνίδης, Α.Παπαδόπουλος, Τ. 
Χατζηαθανασίου. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 795/2011 αποχώρησαν οι κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ν.Τσιαμήτρος. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 796/2011 προσήλθαν οι κ. Τ. Χατζηαθανασίου και Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου και αποχώρησαν οι 
κ. Ε.Γουναράς και Γ.Μιχαηλίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 797/2011προσήλθαν οι κ. Ε.Γουναράς και Γ.Μιχαηλίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 798/2011 προσήλθε ο κ. Π.Παυλίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 799/2011 αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 803/2011 αποχώρησαν οι κ. Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Σαββαΐδου και Κ. Κουτσαντάς. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 804/2011 προσήλθαν οι κ. Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Σαββαΐδου και αποχώρησαν οι κ. Θ.Αγγελίνας, Κ. 
Παναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος και Κ.Παναγιωτίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 805/2011 προσήλθαν οι κ. Θ.Αγγελίνας, Κ. Παναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος και Κ.Παναγιωτίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 811/2011 αποχώρησε ο κ. Α.Παπαδόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 812/2011 αποχώρησε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 813/2011 αποχώρησαν οι κ. Γ.Μελιόπουλος, Ε.Γουναράς. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 829/2011 προσήλθαν οι κ. Γ.Μελιόπουλος, Ε.Γουναράς και αποχώρησε ο κ. Κ.Συμεωνίδης. 

 



 
Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της 

ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 2-12-2011 εισηγητικό 
σημείωμα της Δημάρχου Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 

Με την ψήφιση του Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και 
της Αποκεντρωμένης Διοίκησης − Πρόγραμμα Καλλικράτης» το Υπουργείο 
Εσωτερικών προχώρησε στην διοικητική μεταρρύθμιση στη χώρα. Ο νόμος αυτός 
επέφερε την κατάργηση των αιρετών Νομαρχών, την θεσμοθέτηση της αιρετής 
Περιφερειακής Αυτοδιοίκησης και την ενοποίηση των δήμων της χώρας από 1.034 σε 
325. 

Ειδικότερα για την Ημαθία προέκυψε η μείωση των Δήμων από 12 που ήταν 
στο παρελθόν σε 3 με έδρες τις πόλεις Βέροια, Αλεξάνδρεια, Νάουσα. Αυτό το 
γεγονός υποχρεώνει την παρούσα δημοτική Αρχή ,ως την πρώτη μετά την ισχύ του 
προγράμματος «Καλλικράτης», να δώσει το στίγμα ανάπτυξης της περιοχής του 
διευρυμένου Δήμου Βέροιας ,μέσα σε δύσκολες οικονομικά συγκυρίες, ώστε με την 
εφαρμογή των στόχων της, να βελτιώσει τις επικρατούσες συνθήκες σε όσους τομείς 
μπορεί, μέσα στα πλαίσια των αρμοδιοτήτων της. 

Σύμφωνα με την παρ.1 του άρθρου 266 του Ν.3852/2010 όπως 
αναδιατυπώθηκε με την παρ.10κα του άρθρου 18 του N. 3870/2010 (ΦΕΚ 
138/09.08.2010 τεύχος Α): 

«Για το μεσοπρόθεσμο Προγραμματισμό των Δήμων εκπονείται πενταετές 
Επιχειρησιακό Πρόγραμμα, το οποίο εξειδικεύεται κατ' έτος σε ετήσιο Πρόγραμμα 
Δράσης και Ετήσιο Προϋπολογισμό.  

Το τεχνικό Πρόγραμμα καταρτίζεται μαζί με το Ετήσιο Πρόγραμμα Δράσης, 
το οποίο αποτελεί μέρος του και επισυνάπτεται, σε αυτό, ως παράρτημα». 

Στην παρ.1 του άρθρου 1 της απόφασης 18183/02.04.2007 (ΦΕΚ 
534/13.04.2007 τεύχος Β’) ΥΠΕΣΔΔΑ, όπως τροποποιήθηκε από την παρ. 1 του 
άρθρου 1 της υπ. αριθμ’. 5694/03.02.2011 απόφασης του ΥΠ.ΕΣ.Α&Η.Δ, ορίζονται 
τα εξής: 
 

«1. Το επιχειρησιακό πρόγραμμα περιλαμβάνει τουλάχιστον τις ακόλουθες 
ενότητες και κεφάλαια: 

α. Ενότητα 1: Στρατηγικός σχεδιασμός. 
Κεφάλαιο 1.1: Περιγραφή και αξιολόγηση της υφιστάμενης κατάστασης. 
Κεφάλαιο 1.2: Στρατηγική του Ο.Τ.Α. και αναπτυξιακές προτεραιότητες. 
β. Ενότητα 2: Επιχειρησιακός προγραμματισμός  
Κεφάλαιο 2.1: Στόχοι και δράσεις. 
Κεφάλαιο 2.2: Πενταετής προγραμματισμός των δράσεων. 
γ. Ενότητα 3: Οικονομικός προγραμματισμός και δείκτες παρακολούθησης 

και αξιολόγησης. 
Κεφάλαιο 3.1: Οικονομικός προγραμματισμός. 
Κεφάλαιο 3.2: Δείκτες παρακολούθησης και αξιολόγησης του 

Προγράμματος.» 
Στο άρθρο 11 της απόφασης 18183/02.04.2007 (ΦΕΚ 534/13.04.2007 τεύχος 
Β’) ΥΠΕΣΔΔΑ όπως τροποποιήθηκε και ισχύει ορίζονται τα εξής: 
«Ειδικά για τη δημοτική περίοδο 2011-2014: 
α. Το Επιχειρησιακό Πρόγραμμα έχει τριετή διάρκεια. 
β. Για το έτος 2011, Ετήσιο Πρόγραμμα Δράσης αποτελεί ο οικονομικός 

προϋπολογισμός και το Τεχνικό Πρόγραμμα. 
γ. Το Ετήσιο Πρόγραμμα Δράσης για το 2012 συντάσσεται μαζί με το 

Επιχειρησιακό Πρόγραμμα. 
δ. Κατά τη μεταβατική περίοδο δεν συντάσσεται ενδιάμεση έκθεση 

αξιολόγησης.»  
Η υπηρεσία προγραμματισμού του Δήμου Βέροιας αφού συγκέντρωσε τα 

απαιτούμενα στοιχεία από τις υπηρεσίες του δήμου, των νομικών προσώπων του, 
καθώς και τις εισηγήσεις των συμβουλίων των δημοτικών ή τοπικών κοινοτήτων του 
δήμου προς την εκτελεστική επιτροπή σχετικά με την υφιστάμενη κατάσταση και τις 



προτάσεις τους για τις αναπτυξιακές προτεραιότητες του δήμου, συνέταξε σχέδιο 
στρατηγικού σχεδιασμού του δήμου, το οποίο υπέβαλε στην εκτελεστική επιτροπή. 
(παρ.1 άρθρο 2 Π.Δ. 185/07) 
 
Η Εκτελεστική Επιτροπή αφού ήλθε σε συνεργασία και με Δήμους ομόρους –Δήμος 
Νάουσας, Δήμος Αλεξάνδρειας, Δήμος Έδεσσας, κ.λ.π., με τους οποίους έχει ήδη 
προωθήσει ο Δήμος Βέροιας διαδημοτικές συνεργασίες αλλά και για τη διασφάλιση 
του συντονισμού των δράσεων υπερτοπικής ανάπτυξης, εισηγείται με την υπ’ αριθ. 
22/9-11-2011   απόφασή της το σχέδιο στρατηγικού σχεδιασμού του Δήμου Βέροιας 
προς το Δημοτικό Συμβούλιο για συζήτηση και ψήφιση. (παρ.2 άρθρο 2 Π.Δ. 185/07 
και παρ.2 η οποία αναριθμήθηκε σε 3 του άρθρου 2 Π.Δ. 185/07) 
 

 Το εγκεκριμένο από το Δημοτικό Συμβούλιο κείμενο στρατηγικού σχεδιασμού, θα 
τεθεί προς συζήτηση στη Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης (άρθρο 76 
ν.3852/2010), και παράλληλα θα δημοσιοποιηθεί για διαβούλευση, τουλάχιστον 
επί δύο (2) εβδομάδες, με καταχώρηση στην ιστοσελίδα του Δήμου, καθώς και με 
κάθε άλλο πρόσφορο μέσο. Κατά τη διάρκεια της δημοσιοποίησης υποβάλλονται 
προτάσεις, εγγράφως ή ηλεκτρονικά (παρ.3 η οποία αναριθμήθηκε σε 4 του άρθρου 2 
του Π.Δ. 185/07). 

Το πιο σημαντικό μέρος του επιχειρησιακού σχεδίου αποτελεί η περιγραφή – 
διατύπωση του οράματος για το Δήμο Βέροιας. Η σπουδαιότητα του πηγάζει από το 
γεγονός ότι σε αυτό θα πρέπει να περιγράφεται η «εικόνα» της πόλης που θα 
διαμορφωθεί στο μέλλον. Ταυτόχρονα είναι αυτό που θα κρίνει τις επιλογές που θα 
κάνει ο δήμος στην προσπάθειά του να το υλοποιήσει. Για τη διατύπωση του 
οράματος είναι αναγκαίο να ληφθεί υπόψη το γεγονός ότι οι διατιθέμενοι πόροι 
μειώνονται δραματικά. Είναι πλέον αδήριτη ανάγκη η διάθεσή τους να γίνεται με 
τρόπο που να το υπηρετεί κατά τρόπο απόλυτο. Παράλληλα πρέπει να τεθούν δείκτες 
και διαδικασίες μέτρησης των αποτελεσμάτων και της αποδοτικότητας των ενεργειών 
που θα επιλεγούν. 
Το όραμα του δήμου πρέπει να έχει ένα βασικό στόχο. Να υπηρετήσει την ανάπτυξη, 
να ανταποκριθεί στις προσδοκίες αλλά και τα οράματα των συνδημοτών μας, για μια 
καινούργια πορεία για τον τόπο μας, μέσα από την οποία θα προκύψει η βελτίωση 
του βιοτικού επιπέδου της περιοχής. Θα πρέπει να είναι ένα όραμα ρεαλιστικό να 
στηρίζεται σε πραγματικά δεδομένα, να σταθμίζει δυνατότητες και μέσα. 

Στη λογική αυτή πρέπει αξιολογώντας τα δυνατά αλλά και αδύνατα σημεία μας, να 
δομηθούν οι στρατηγικοί μας στόχοι, να δημιουργηθούν οι δομές που είναι 
αναγκαίες, να αναπτυχθεί μια μεθοδολογία η οποία και θα στηρίξει την προσπάθεια 
αυτή. Πρέπει στη λογική αυτή να συνεκτιμηθεί η «έκταση» και βαρύτητα που 
απέκτησε ο Δήμος μετά την εφαρμογή του προγράμματος «Καλλικράτης». 
Συγκεκριμένα οι παράγοντες που συνθέτουν και θα καθορίσουν το αναπτυξιακό 
όραμα του δήμου είναι. 

 

 Η κομβική θέση του δήμου σε σχέση με την ευρύτερη περιφέρεια – οδικοί 
άξονες ΠΑΘΕ & Εγνατία. 

 Η κομβική θέση του σχέση με τις μεταφορές συγκοινωνίες. Οδικοί άξονες, 
λιμάνι Θεσσαλονίκης, σιδηρόδρομοι, αεροδρόμιο. 

 Λειτουργία ΤΕΙ στη Σίνδο και ΑΕΙ σε Θεσσαλονίκη, σχολή 
περιβάλλοντος και περιφερειακής ανάπτυξης στη Βέροια. 

 Ύπαρξη κεφαλαιωδών αρχαιολογικών τόπων και μνημείων – Βεργίνα, και 
άλλων ήσσονος σημασίας σε σχέση με τη Βεργίνα αλλά σημαντικά – Ν. 
Νικομήδεια. 

 Σημαντικά μνημεία και κτίσματα βυζαντινής περιόδου. 



 Ύπαρξη σημείων ιδιαίτερου φυσικού περιβάλλοντος και  τουριστικού 
ενδιαφέροντος – Σέλι, περιοχή Αλιάκμονα. 

 Μεγάλη αγροτική και κτηνοτροφική παραγωγή. 
 Ιδιαίτερα σημαντική πολιτιστική κληρονομιά σε συνδυασμό με σύγχρονη 

πολιτιστική δραστηριότητα. 
 Σημαντική αρχιτεκτονική κληρονομιά.   
 Ύπαρξη υπηρεσιών 
 Σημαντική εμπειρία από τη διαχείριση έργων από την πλευρά του δήμου. 

 

Με βάση όλα τα πιο πάνω συγκριτικά πλεονεκτήματα ο Δήμος θέτει  ως στρατηγικό 
στόχο. Την ανάδειξη της περιοχής μας ως ένα περιφερειακό οικονομικό και 
πολιτιστικό πόλο της Θεσσαλονίκης αλλά και της Μακεδονίας. 
Η επίτευξη του στόχου αυτού θα γίνει μέσα από την προώθηση μιας σειράς 
σημαντικών μεγάλων αναπτυξιακών επιλογών. Όλα αυτά αναλύονται στο «Όραμα» 
όπως αυτό διατυπώνεται στο συνημμένο τεύχος και αποτελούν στη συνέχεια θέμα 
διεξοδικής συζήτησης κατά την διαδικασία της διαβούλευσης του  επιχειρησιακού 
προγράμματος, ώστε τελικά αυτό να αποτυπώνει όχι μόνο τις προθέσεις της 
δημοτικής αρχής για τον διευρυμένο Δήμο Βέροιας, αλλά να ανταποκρίνεται κατά το 
δυνατό στις επιθυμίες των πολιτών και φορέων για την περιοχή που ζούνε και για την 
ανάπτυξη αυτής.   

Βεβαίως τα αιτήματα και οι ανάγκες είναι πολλαπλάσιες αυτών που μπορεί 
ένας Δήμος να υλοποιήσει στη διάρκεια της τριετίας, πλην όμως καταβάλλεται κάθε 
δυνατή προσπάθεια διεκδίκησης μέσω της Κ.Ε.Δ.Ε. αλλά και των Υπουργείων, 
προκειμένου να εξευρεθούν οι αναγκαίοι πόροι για την υλοποίηση ακόμη 
περισσότερων έργων που τόσο ανάγκη έχει ο τόπος μας. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Πρόεδρε επειδή φαντάζομαι ότι όλοι λίγο-πολύ έριξαν μια ματιά σ’ αυτό, 
είναι το προβλεπόμενο από τον νόμο και με τους άξονες που προβλέπονται. Θα πω 
μόνο δυο κουβέντες. Αν χρειαστεί και τεθούν ζητήματα θα πω πολύ περισσότερα. Η 
δουλειά έγινε από στελέχη του δήμου και ειδικούς συνεργάτες. Προφανώς είναι μια 
συνέχεια του προηγούμενου υπηρεσιακού, λαμβάνοντας υπόψη και τα νέα στοιχεία, 
κυρίως τα νέα στοιχεία που προέκυψαν με τον «Καλλικράτη». Οι κεντρικές πολιτικές 
κατευθύνσεις δόθηκαν από τη δημοτική αρχή αλλά βέβαια η στόχευση είναι σε μια 
τέτοια δεινή οικονομική κατάσταση να υπάρχει ρεαλισμός. Είμαστε σε ένα πολύ 
πρωτόλειο στάδιο, θα περάσει από διαβούλευση, θα γίνει συζήτηση, θα προστεθούν 
πράγματα, θα αφαιρεθούν πράγματα, θα κοστολογηθούν και βέβαια καταλαβαίνετε 
δεν μπορούσε να γίνει ένα   ολοκληρωμένο επιχειρησιακό πρόγραμμα και να 
κατατεθεί στο Δ.Σ. πριν να ψηφιστεί ο προϋπολογισμός από το Δ.Σ.  

Το σχέδιο λοιπόν του προϋπολογισμού όπως σας ενημέρωσα και πριν 
αναρτήθηκε χθες το απόγευμα. Ο δήμος Βέροιας, οι υπηρεσίες, τα στελέχη, είναι 
έτοιμοι για να έρθει ο προϋπολογισμός για συζήτηση στο Δ.Σ. και με βάση αυτά τα 
καινούργια δεδομένα που θέτει το σχέδιο που αναρτήθηκε από το ΥΠ.ΕΣ.. Δεν 
αποτελεί αυτό που έχετε στα χέρια σας, ας χρησιμοποιήσω την προσφιλή έκφραση 
του κ.Παυλίδη, γράμμα στο Θεό, είναι σας λέω μια καταγραφή αυτών που 
προτάθηκαν ήδη, αυτών που θα προταθούν σήμερα εδώ ενδεχόμενα. Πατάει καλά, δε 
μιλάει για δυσθεόρατα ποσά ή για δισεκατομμύρια και δεν προσπαθούμε να 
εντυπωσιάσουμε ή να βγάλουμε τίτλους στα ΜΜΕ που να λένε η Βέροια χτυπάει 
δέκα δις κλπ. Η Βέροια παλεύει αυτή τη στιγμή με νύχια και με δόντια να μη χάσει 
ούτε μισή ευκαιρία από το ΕΣΠΑ, να μη χάσει κανένα χρηματοδοτικό πρόγραμμα 
που ενδέχεται να υπάρξει κι αυτός ο αγώνας είναι ο σκληρότερος που έχει δώσει ποτέ 
ο δήμος, με έλλειψη προσωπικού και με τη βοήθεια όλων των στελεχών είτε αυτά 
ανήκουν στους ειδικούς συνεργάτες, είτε στην υπηρεσία.  

Είναι ευτυχής συγκυρία που από τη διαχειριστική αρχή μετά από δίχρονες 
προσπάθειές μου, διατέθηκε ένα στέλεχος το οποίο θα έχει την κεντρική ευθύνη, ο 
Στάθης Τζωρτζίνης. Θα έχει την κεντρική ευθύνη της παρακολούθησης της 
ωρίμανσης των έργων και έχει μια τεράστια εμπειρία σ’ αυτό. Στόχος είναι βέβαια να 



έχει ο δήμος ένα βηματισμό, ώστε να πορευτεί με σταθερά βήματα. (Στο σημείο 
αυτό γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς κασέτας) σχέδιο. Ο 
κ.Τσιλογιάννης είχε τον κεντρικό σχεδιασμό.  
 Γενικός Γραμματέας: Καταρχήν να πούμε για τη διαδικασία που 
ακολουθήσαμε από την ημέρα που συστάθηκε η σχετική ομάδα έργου η οποία 
αποτελείται από την Όλγα Ανδρεάδου, το Φώτη Αργυρίου, τη Μαρούλα Γεωργιάδου, 
τον Παναγιώτη Ζαχαρόπουλο, το Γιάννη Καμπούρη, το Σάμιουελ Σαλέμ, το Στράτο 
Τάκη και το Δημήτρη Τεγούση.  

Στείλαμε σε όλους να συμπληρώσουν τα μικρά τεχνικά δελτία και να κάνουν 
τις δικές τους προτάσεις έτσι ώστε σε αυτό το σχέδιο το επιχειρησιακό να 
αποτυπωθεί το σύνολο των προτάσεων. Αυτό βέβαια δε σημαίνει ότι όλα αυτά θα 
υλοποιηθούν, όμως σε βάθος πενταετίας μπορεί να γίνει μια ιεράρχηση και 
καταγραφή και ανάλογα με τις οικονομικές εξελίξεις να γίνει η εκτέλεση έργων όπως 
αποφασίσει κάθε φορά η αρχή του δήμου. Ζητήθηκαν επίσης προτάσεις από τα 
νομικά πρόσωπα, από τις δημοτικές και τοπικές κοινότητες και γενικά όλοι 
ανταποκρίθηκαν υποβάλλοντας τις δικές τους προτάσεις. Συζητήθηκε στην 
εκτελεστική επιτροπή και στη συνέχεια έρχεται σαν πρόταση το επιχειρησιακό 
σχέδιο.  

Σε αυτή τη φάση απλώς υπάρχει μια καταγραφή έτσι όπως έχει δοθεί από το 
σύνολο των οποίων έχουμε απευθυνθεί. Μπορεί με την επιτροπή διαβούλευσης που 
θα περάσει, με τις δικές σας προτάσεις σήμερα και τις όποιες προτάσεις των πολιτών 
που ενδιαφέρονται, αφού το επιχειρησιακό σχέδιο έχει αναρτηθεί και στο διαδίκτυο 
στην ιστοσελίδα του δήμου, μπορούν να κατατεθούν προτάσεις οι οποίες στο σύνολο 
τους μαζί με τις απόψεις του Δ.Σ, τις απόψεις ενδεχομένως των παρατάξεων που 
μπορεί να κατατεθούν και σε ηλεκτρονική μορφή, να αποτελέσουν ένα υλικό έτσι 
ώστε να πάμε στην κατάρτιση του επιχειρησιακού σχεδίου στην τελική του μορφή. 
Νομίζω σας είπα την περίληψη γιατί η ανάγνωση των τόσων σελίδων δεν έχει κανένα 
νόημα, απλά εκεί που πρέπει να σταθούμε λίγο γιατί δεν υπήρχαν και δεν υπάρχουν 
στοιχεία αποτυπωμένα στατιστικά ή οικονομικά που να δίνουν ή να δείχνουν 
κάποιους δείκτες για την πόλη μας, για το δήμο μας. Για παράδειγμα, έχει επηρεάσει 
η Εγνατία και αν ναι ποιους; Η εύκολη πρόσβαση έχει επηρεάσει π.χ. το λιανικό 
εμπόριο ή τον τουρισμό; Δεν υπάρχουν μετρήσιμα μεγέθη για μια σειρά από τέτοια 
ζητήματα και άρα δεν μπορεί να αποτυπώσουμε επακριβώς σε νούμερα αυτά τα 
πράγματα.  

Εκείνο που πρέπει να πούμε είναι ότι ένα επιχειρησιακό σχέδιο πρέπει να έχει 
ένα όραμα για να μπορεί να στοχεύει μακροπρόθεσμα σε βάθος πενταετίας γιατί όπως 
ξέρετε για μεν το 2011 επιχειρησιακό σχέδιο ήταν στην ουσία ο οικονομικός 
προϋπολογισμός, για το 2012 θα είναι το ετήσιο πρόγραμμα δράσης, το οποίο 
προσαρτάται στο επιχειρησιακό σχέδιο. Εμείς σαν υπηρεσία είμαστε σχεδόν έτοιμοι 
και αύριο θα κατατεθεί και το τεχνικό πρόγραμμα έτσι ώστε μαζί με το τεχνικό 
πρόγραμμα να πάμε στην ολοκλήρωση σχεδόν του προϋπολογισμού. Τη Δευτέρα που 
συνεδριάζει η οικονομική επιτροπή, θα συζητήσει μεταξύ άλλων και το θέμα του 
προϋπολογισμού, θα υπάρχει και εισηγητική έκθεση γιατί μπαίνουν κάποιοι νέοι 
κανόνες με ποιον τρόπο πρέπει να συνταχθεί.  

Άρα λοιπόν ανάλογα με τα οικονομικά του δήμου, όπως θα διαμορφωθούν το 
2012 και τα μεταγενέστερα έτη, μπορεί και το ίδιο επιχειρησιακό σχέδιο να χρειαστεί 
αναπροσαρμογή και επικαιροποίηση με βάση δεδομένα που δυστυχώς ίσως δε θα 
μπορεί να προβλέψει κανένας σ’ αυτή τη φάση.  
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Πριν προβείτε στις τοποθετήσεις ήθελα να κάνω 
εγώ μια ερώτηση κύριε γραμματέα. Κάποιο ερωτηματολόγιο χρησιμοποιήθηκε για να 
συγκεντρωθούν στοιχεία για να γίνει το επιχειρησιακό πρόγραμμα;  
 Γενικός Γραμματέας: Ναι και εστάλη σε όλους όσους προηγούμενα 
αναφέρθηκα στη διαδικασία και τα οποία συμπληρώθηκαν μαζί με τα μικρά τεχνικά 
δελτία, για να κάνουμε τη συλλογή όλων των στοιχείων τα οποία αποτυπώθηκαν στις 
σελίδες του σχεδίου στρατηγικού σχεδιασμού που είναι μια περίληψη και 
αναφέρονται όλα μέσα στις σελίδες. 



 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Και μια δεύτερη ερώτηση. Επικαλείστε για τη 
σύνταξη του επιχειρησιακού προγράμματος το άρθρο 11 της απόφασης  18183/02-04-
2007. Το άρθρο 11 αυτής της απόφασης λέει: η ισχύς της παρούσης αρχίζει από τη 
δημοσίευση της στην εφημερίδα της κυβερνήσεως.  
 Γενικός Γραμματέας: Ναι, να πούμε ότι με τα καινούργια δεδομένα αν ο 
νομοθέτης θα ήθελε να έχει καταληκτική ημερομηνία το επιχειρησιακό σχέδιο θα το 
ανέγραφε ρητά στον νόμο. Επειδή έχουν δοθεί παρατάσεις και θα δοθούν προφανώς 
και άλλες, μεταξύ αυτών θα είναι και η αναμόρφωση του προϋπολογισμού παρά τις 
ρητές αρνητικές διατάξεις. Πιθανόν να έχουμε στις αρχές, Φεβρουαρίου ή Μαρτίου 
και νέα επικαιροποίηση του προϋπολογισμού με νέα δεδομένα, γιατί ακόμη δεν έχει 
ξεκαθαρίσει το πρόγραμμα «Θησέας»,  ή μάλλον η χρηματοδότηση από τη ΣΑΤΑ και 
όλα όσα προηγούμενα η δήμαρχος κάποια στιγμή σας ανέφερε  σε σχέση και με τους 
ΚΑΠ και όλες τις άλλες χρηματοδοτήσεις. Πραγματικά οι εξελίξεις που τρέχουν είναι 
πάρα πολλές και εκτιμάται ότι θα δοθεί και νέα παράταση γι’ αυτό το θέμα. Βέβαια 
για τον ελεγκτή της νομιμότητας που θα χρειαστεί ο προϋπολογισμός, το ετήσιο 
πρόγραμμα δράσης, το επιχειρησιακό σχέδιο, το τεχνικό πρόγραμμα κι όλα αυτά, 
είναι ζητήματα τα οποία ενδεχόμενα κάθε μέρα να έχουμε διαφορετικές εξελίξεις. 
 Δήμαρχος: Υπάρχει ακόμα ένα ρευστό τοπίο, το οποίο καθημερινά μας 
εκπλήσσει, ας πούμε θεωρητικά ξέρουμε όλοι μας ότι τα έργα τα συμβασιοποιημένα 
ή αυτά που εκτελέστηκαν ή δεν πληρώθηκαν από το Θησέα, θα γίνουν γέφυρα στο 
ΕΣΠΑ. Αυτά όμως που έγιναν αλλά δεν είναι επιλέξιμα στο ΕΣΠΑ, θα πάνε στα 
υπόλοιπα αυτών που θα προκύψουν. Αυτά όλα τα ξέρουμε βέβαια θεωρητικά και έτσι 
θα γίνει, αλλά δεε έχει ανακοινωθεί τίποτα επίσημα. Τα έγγραφα και οι αποφάσεις 
καθυστερούν, αυτό λοιπόν έμεινε πίσω γιατί δεν είχαμε ακόμη το σχέδιο του 
προϋπολογισμού. Δεν μπορείς να κάνεις επιχειρησιακό με νούμερα κλπ.  

Έβγαλε η Νάουσα μια ανακοίνωση 250.000.000,00€ επιχειρησιακό. Μα δεν 
μπορεί πριν να ξέρεις ποιος είναι ο πραγματικός προϋπολογισμός κι όταν στον 
προϋπολογισμό σου λέει πρώτη προτεραιότητα είναι να πληρώσεις τα προηγούμενα. 
Άρα πρέπει να δούμε κυρίως τα έργα αυτά που είναι ΕΣΠΑ ή άλλα χρηματοδοτικά 
προγράμματα κι έτσι θα προχωρήσει, αλλά από εκεί και πέρα δε θα βάλουμε κάτω 
και το όραμα μας. Πρέπει αυτά που είναι να καταγραφούν και να τα παλέψουμε. 
 Σαββαΐδου: Γενικά για το επιχειρησιακό πρόγραμμα θα πω πως το βλέπω με 
επιφύλαξη, γιατί πολύ ωραίες αυτές οι προτάσεις και συγχαρητήρια στους συντάκτες 
ή αλλιώς τα οράματα που ακούστηκε. Όμως φοβάμαι ότι σχεδόν τα περισσότερα θα 
μείνουν πάλι στα χαρτιά ή θα φτάσουν σε τυχόν βραβεύσεις και θα θέσω ένα 
παράδειγμα για το project Βέροιας smart city, που το internet αυτή τη στιγμή στο 
ιστορικό κέντρο, δε φτάνει ούτε κάποιος με smart phone να μπει, να ανοίξει τα e-mail 
του, και κόστισε αν θυμάμαι καλά 1.500.000,00€. 
 Μελιόπουλος: Δήμαρχε, κύριοι σύμβουλοι, το σχέδιο στρατηγικού 
σχεδιασμού που έχουμε εδώ, υλοποιείται σύμφωνα τις αρχές του «Καλλικράτη».  

Εδώ δεν πρέπει να ξεχνάμε τι ακριβώς είναι ο «Καλλικράτης». Δεν είναι 
τίποτε άλλο παρά μια αντιδραστική μεταρρύθμιση που θα εφαρμόσει σε τοπικό 
επίπεδο το μνημόνιο και με τον «Καλλικράτη» χάνονται τα όποια αυτοδιοικητικά 
στοιχεία και είναι εξόχως  και αντιδημοκρατικός, όπως έχουμε επανειλημμένα θίξει. 
Αυτές οι αντιδραστικές αναδιαρθρώσεις και αρνητικές συνέπειες για τους δημότες με 
τον «Καλλικράτη» και με το σχέδιο του επιχειρησιακού σχεδιασμού, στρατηγικού 
σχεδιασμού, όπως θέλει μπορεί να το πει κάποιος, προχωράμε πολλά βήματα 
παραπέρα.  

Λίγο να θυμίσω και που ήμασταν πιο μπροστά πριν από τον «Καλλικράτη». 
Ελαστικές σχέσεις εργασίας, ανασφάλιστη δουλειά, σπατάλη χιλιάδων ευρώ για 
ανακύκλωση, βρώμικη πόλη, η τάφρος 66 απτό παράδειγμα μαζί με το ΧΑΔΑ στον 
Αλιάκμονα, η σύμβαση για τη νέα ΧΥΤΗ, ξεπούλημα δημόσιας γης για εξυπηρέτηση 
επιχειρηματικών ομίλων, παιδικοί σταθμοί με τροφεία που δε φτάνουν για όλους τους 
δημότες. Έρχεται λοιπόν ο «Καλλικράτης» και τα πάει ακόμα πιο πέρα, εμείς λέμε 
ότι ο Καλλικράτης θα φέρει επιβολή βαριάς τοπικής φορολογίας, απολύσεις, 
γενίκευση της μερικής απασχόλησης, αρμοδιότητες στους δήμους, οι οποίοι δήμοι 
ζητούν μέσω της ΚΕΔΕ (πρώην ΚΕΔΚΕ) παιδεία, υγεία, πρόνοια, που στο τέλος θα 



κληθούν να πληρώσουν οι δημότες. Έργα πανάκριβα που πολλές φορές θα μένουν 
και ατελείωτα.  

Έτσι λοιπόν αυτό το σχέδιο στρατηγικού σχεδιασμού ενταγμένο στον 
«Καλλικράτη» όταν μιλάει για τουρισμό θα εννοεί ξεπούλημα ολόκληρων περιοχών 
σε επιχειρηματικούς ομίλους, όταν μιλάει για θέσεις εργασίας θα εννοεί 
δουλεμπορικά γραφεία, τα οποία θα προμηθεύουν τζάμπα εργαζόμενους.  

Όταν μιλά για περιβάλλον, θα εννοεί ιδιωτικοποίηση της διαχείρισης του 
νερού, των απορριμμάτων, της ενέργειας. Όταν μιλά για εθελοντισμό, τίποτα άλλο 
παρά απλήρωτη εργασία. Τα αποτελέσματα λοιπόν τα βλέπουμε όλοι, ήδη είναι εδώ, 
υπάρχει κι ένα θέμα σχετικό στο Δ.Σ., άνεργοι, άποροι, άστεγοι, πολλοί άνθρωποι, 
ΑΜΕΑ που από προχθές ήδη τους κόβονται τα επιδόματα, εργάτες και υπάλληλοι 
των 300 και 400 €, αγρότες που δεν πληρώνονται τον κόπο τους ούτε κατά ελάχιστο, 
νοσοκομεία όπως ξέρετε υπό διάλυση, παιδιά που λιποθυμούν στο σχολείο. Μια 
τέτοια πολιτική καλείται να εφαρμόσει και το σχέδιο στρατηγικού σχεδιασμού και 
φυσικά εμείς το καταψηφίζουμε, γιατί θα βάλει και ταφόπλακα στα οράματα των 
ανθρώπων, στην παιδεία, υγεία, πρόνοια, πολιτισμό, αθλητισμό, παρόλο που μιλάει 
για οράματα.  
 Γκαμπέσης: Ήθελα να πω ότι επιβάλλεται σα δήμος να έχουμε ένα όραμα, 
στρατηγικούς στόχους οι οποίοι να είναι πέρα και πάνω από τη δημοτική αρχή κάθε 
φορά.  

Αυτό θα ήταν το ιδανικό και με αυτόν τον τρόπο θα πετυχαίναμε πολλά έργα 
τα οποία δυστυχώς σήμερα δεν τα έχουμε. Θα ήθελα να φέρω σαν παράδειγμα, ότι 
επί εποχής που υπήρχε στο δήμο Βέροιας άλλη δημοτική αρχή είχε γίνει μετά Βαΐων 
η παρουσίαση του master plan ανάπτυξης του Δήμου Βέροιας.  

Είχαν ασχοληθεί επιστήμονες πανεπιστημιακοί και χίλιοι δυο άλλοι, με 
πανηγυρικό τρόπο έγινε η παρουσίαση του master plan και σήμερα έχω την απορία 
αν το 10% από εκείνο το master plan έχει υλοποιηθεί. Είμαι σίγουρος ότι ούτε το 
10%, όμως η επόμενη δημοτική αρχή, δηλαδή αυτή που διοικεί σήμερα στο δήμο εδώ 
και πέντε χρόνια θα μπορούσε να πάρει κομμάτια από εκείνο το master plan και να τα 
υλοποιήσει και να μη φτάσουμε σήμερα να ανακαλύψουμε και πάλι την Αμερική, 
γιατί τα περισσότερα από αυτά εδώ πέρα τα έργα είναι έργα τα οποία ως έκθεση 
κατατίθενται, φέρνοντας το απλό παράδειγμα ότι διαβάζω ότι στο Δάσκιο 
προτείνονται 10 έργα, στους Γεωργιανούς 24, 4 έργα στον Άγιο-Γεώργιο, στον Άγιο-
Νικόλαο, που είναι ένας οικισμός στην Πατρίδα, προτείνονται 6-7 έργα που αν τα δει 
κανείς όλα αυτά, καλά κάνουν και προτείνονται, άμα δει δηλαδή αποχέτευση, 
άρδευση, ύδρευση, ποτισμός, ασφαλτόστρωση, μόνο γι’ αυτόν τον μικρό οικισμό δε 
θα φτάσουν τα χρήματα τα οποία ενδεχομένως να μπορέσουμε κάποτε να πάρουμε.  

Η οικονομική κατάσταση της Ελλάδος είναι σε χείριστη κατάσταση και το 
βιώνουμε όλοι μας. Δυστυχώς έχουμε πάνω από το κεφάλι μας την τρόικα και εδώ 
πρέπει να λέμε τα πράγματα με το όνομά τους και πρέπει να είμαστε ρεαλιστές για να 
μπορέσουμε φεύγοντας και περνώντας αυτό το διάστημα της Δημαρχίας της 
συγκεκριμένης να μείνει ένα έργο. Η τρόικα λοιπόν και οι εκπρόσωποι των 
δανειστών μας είναι πολύ αυστηροί, είναι αυστηροί με τους κυβερνώντες μας, δε θα 
είναι αυστηροί με τη διαχείριση των οικονομικών των δήμων; Η ίδια η δήμαρχος πριν 
από λίγο αμς είπε και το ξέρουμε όλοι από συζητήσεις, κατά διαστήματα χωρίς λόγο 
και αιτία μας κόβουν κι άλλα χρήματα. Υπάρχουν δραστηριότητες που δεν μπορούν 
να ολοκληρωθούν επειδή δε φτάνουν ούτε τα μισθώματα να πληρωθούν και από την 
άλλη εμείς κάνουμε όνειρα. Τα όνειρα είναι καλό να γίνονται όμως έπρεπε να είχαμε 
δώσει και καλές εξετάσεις μέχρι τώρα σαν νυν δημοτική αρχή και να λέγαμε ότι εμείς 
έχουμε απορροφήσει από τα κοινοτικά κονδύλια χρήματα κι έχουμε κάνει αυτό κι 
έχουμε κάνει το άλλο.  

Ένα έργο που ξέρω πως δεν έγινε, ο δρόμος Σέλι-Άνω Σέλι, χάθηκαν τα 
χρήματα και κινδυνεύουμε να πληρώσουμε και φόρους, πρόστιμα. Ένα άλλο, το 
κολυμβητήριο, χάθηκε κι αυτό, για ένα άλλο πήραμε κάποια χρήματα για την 
παρακολούθηση λειτουργίας των απορριμματοφόρων, αλλά νομίζω στην πράξη το 
απαξιώσαμε.  



Όλα αυτά δείχνουν ότι δεν είμαστε σε θέση να είμαστε ρεαλιστές. Αν είμαστε 
ρεαλιστές θα μπορούσαμε να κάνουμε δυο-τρεις εφικτές στοχεύσεις στο κάθε μέρος. 
Δεν νοείται στη Βέροια να μην είναι εδώ και χρόνια πρωταρχικός στόχος η 
διαμόρφωση της κοίτης του Τριποτάμου. Όταν μιλάμε για ανάπτυξη πρέπει να 
λάβουμε υπόψη μας ότι όλες οι πρωτεύουσες χωρών, πόλεων, όταν έχουν ποτάμια 
που τις διασχίζουν, το πρώτο πράγμα που έχουν κατά νου είναι η αξιοποίηση αυτών 
των ποταμών. Εμείς ας πούμε κάνουμε αναβάθμιση του κέντρου της πόλης και δεν 
ρίξαμε μια ματιά στο χώρο του Τριποτάμου που θα μπορούσαν να γίνουν τόσες και 
τόσες δραστηριότητες και να απλωθεί η πόλη μας και προς τα εκεί. Δεν 
ασχοληθήκαμε καθόλου με τη διαμόρφωση την τελική και πως πρέπει να γίνει η οδός 
Μητροπόλεως και όλα αυτά.  

Θέλω να πω τελειώνοντας για να μην μακρηγορώ ότι καλά είναι όλα αυτά τα 
σχέδια αλλά φοβάμαι ότι οι εργατο-ώρες που χάθηκαν από αξιολογότατους 
επιστήμονες οι οποίοι ασχολήθηκαν με το θέμα, θα μπορούσαν να ασχοληθούν αυτοί 
οι επιστήμονες, αυτοί οι υπάλληλοι κι αυτοί οι ειδικοί συνεργάτες με πιο 
εποικοδομητικό έργο. Πρέπει επιτέλους σ’ αυτό το δήμο να γίνουμε ρεαλιστές μήπως 
και καταφέρουμε να κάνουμε κάτι για τον τόπο μας κι όχι να αφήνουμε μόνο τα 
γράμματα στο Θεό που όλες οι δημοτικές αρχές κατά καιρούς αφήνουν. 
 Δήμαρχος: Δε θέλω να πάρω το λόγο αλλά επειδή έθεσε κάποια θέματα ο 
κ.Γκαμπέσης που σε κάποια συμφωνώ και σε κάποια πρέπει να απαντήσω. Πρώτα 
από όλα τίθενται τόσο πολλά για τις τοπικές κοινότητες, έργα, έτσι; Καταγράφονται 
τα πάντα, γιατί αν δεν ένα έργο στο επιχειρησιακό και βρεθεί μια χρηματοδότηση στο 
μέλλον, δεν θα μπορέσε να υλοποιηθεί, γιατί δεν το έχουμε στο επιχειρησιακό.  
Άρα, ό,τι προτείνεται καλό είναι να καταγράφεται στο επιχειρησιακό. Λοιπόν, ναι 
τόσα δώσανε και μπορεί στο μέλλον να βγει μια χρηματοδότηση π.χ. για το 24ο έργο. 
Αν προσέξατε γιατί αναφερθήκατε σ’ αυτό, δημιουργούμε μια υποδομή για τον 
τουρισμό. Βήμα-βήμα βάσει του στρατηγικού σχεδίου γίνεται η υποδομή για τον 
τουρισμό. Η αστική ανάπλαση είναι υποδομή, η μελέτη που ολοκληρώνεται κατά 
προτεραιότητα γιατί έχουμε και την απόφαση του Συμβουλίου Επικρατείας. 
Αναφερθήκατε και στην οδό Μητροπόλεως για την ανάδειξη και των αρχαιοτήτων 
στα υπόγεια. Αυτό είναι υποδομή για τον τουρισμό, είναι το «περπατώντας με τον 
Απόστολο Παύλο».  

Για την κοίτη του Τριποτάμου ξέρετε ότι έχει χρηματοδότηση από τη ΔΕΗ για 
το αντιπλημμυρικό. Αν δεν ξέρετε σας λέω εγώ ότι επί ένα χρόνο ο Λάκης  
Παπαδόπουλος κι ο Μούσιας, καταθέτουν ενστάσεις. Για την αντιπλημμυρική, 
κατάφερα να κρατήσω ανοιχτό το μέτρο για την κατάθεση πρότασης, ελπίζω να 
τελειώσει αυτή η διαδικασία με τη μελέτη και μέχρι τον Απρίλη να κατατεθεί και για 
κάποιες αναπλάσεις.  

Αυτά όμως τα έργα θα τα βρούμε μπροστά μας, θα έρθουν.  
Για το ΕΣΠΑ ετοιμαζόμαστε, τίποτε άλλο δεν κάνουμε κι όσο μπορούμε να 

επηρεάσουμε να κρατηθούν μέτρα ανοιχτά θα το κάνουμε. Αυτά λοιπόν είναι 
υποδομή για τουρισμό. Αν δεν έχεις υποδομή, δέκα χρόνια να παρακαλάς, τουρισμός 
δεν έρχεται. Γιατί εδώ πολλές φορές ρωτούν τι κάνετε για τον τουρισμό; Μα αν δεν 
έχουμε υποδομή τι να έρθει να κάνει ο τουρίστας; να του λέμε γενικώς και αορίστως; 
Είδατε ότι έγινε η «Ελιά» και χαίρομαι. Κάθε μέρα 5-6-7 πούλμαν είναι σταθμευμένα 
μπροστά.  
 Β.Παπαδόπουλος: Επειδή θα ακολουθήσει και διαβούλευση όπως είπε η 
Δήμαρχος, αλλά η προτροπή του κ.Τσιλογιάννη εδώ μέσα να διαμορφώσουμε κι 
άλλες προτάσεις, μου δίνει τη δυνατότητα να κάνουμε δυο-τρεις παρατηρήσεις.  

1)Στον άξονα 2 (Πολιτισμός-Υγεία) πρέπει να γίνει σχετική προσθήκη για τα 
Πολυδύναμα Περιφερειακά Ιατρεία των Τ.Κ. Βεργίνας και Αγίου Γεωργίου. 

2)Στον άξονα 4 (Τοπική οικονομία, απασχόληση και τουρισμός) πρέπει να γίνει 
προσθήκη για την αγροτική οδοποιία Αγίου Γεωργίου, καθώς εδώ παράγεται το 60% της 
συνολικής παραγωγής πιπεριάς, κάτι που σημαίνει ότι θα μπορούσε να τύχει τουριστικής 
προβολής, όπως και η Τομάτα Ριζωμάτων, αλλά και γιατί έχουμε συνεχόμενη παρουσία των 
παραγωγών στα κτήματα, λόγω της ιδιαιτερότητας που έχει η θερμοκηπιακή καλλιέργεια 
πιπεριάς.   



3)Στον άξονα 3 (Παιδεία - Πολιτισμός – Αθλητισμός), πρέπει να γίνει σχετική 
προσθήκη για τις κερκίδες του γηπέδου Αγίου Γεωργίου, ένα έργο το οποίο αναφέρεται στο 
Τεχνικό Πρόγραμμα του Δήμου, αλλά δεν υπάρχει καμμία αναφορά του στο Επιχειρησιακό 
Πρόγραμμα του Δήμου Βέροιας. 

Πρόεδρος:  Συμφωνείτε με την εισήγηση της Δημάρχου, όπως αυτή διαμορφώνεται 
μετά τις τροποποιήσεις που έθεσε ο Β.Παπαδόπουλος; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 2-12-2011 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Το αριθ. 185/2007 Π.Δ. (ΦΕΚ 221/Α΄) «Όργανα και διαδικασία κατάρτισης, 
παρακολούθησης και αξιολόγησης των επιχειρησιακών προγραμμάτων των ΟΤΑ α΄ 
βαθμού». 
3.- Ότι σε εφαρμογή του παραπάνω Π.Δ., η Δ/νση Προγραμματισμού του Δήμου 
Βέροιας, έχει συντάξει σχέδιο στρατηγικού σχεδιασμού, το οποίο υπέβαλλε στην 
εκτελεστική επιτροπή. 
4.- Την υπ’ αριθ. 22/9-11-2011 απόφαση της Εκτελεστικής Επιτροπής. 
5.- Τις διατάξεις της παρ.1 του άρθρου 266 του Ν.3852/2010, όπως αναδιατυπώθηκε 
με την παρ. 10 του άρθρου 18 του Ν.3870/2010 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 11 της υπ’ αριθ. 18183/2-4-2007 απόφασης ΥΠΕΣΔΔΑ, 
όπως αυτό τροποποιήθηκε και ισχύει. 
7.- Τις διατάξεις της παρ.1 του άρθρου 1 της υπ’ αριθ. 18183/2-4-2007 απόφασης 
ΥΠΕΣΔΔΑ, όπως αυτή τροποποιήθηκε από την παρ.1 του άρθρου 1 της υπ’ αριθ. 
5694/3-2-2011 απόφασης του ΥΠ.ΕΣ.Α&Η.Δ. 
8.- Τις προτάσεις του Δημοτικού συμβούλου Β. Παπαδόπουλου. 
9.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
10.- Τις διατάξεις των άρθρων 65,76 και του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Ψηφίζει το συνημμένο σχέδιο στρατηγικού σχεδιασμού του Δήμου Βέροιας 
στα πλαίσια της πρώτης φάσης της κατάρτισης του Επιχειρησιακού Προγράμματος 
του Δήμου Βέροιας ετών 2011-2014, όπως αυτό συντάχθηκε από τη Δ/νση 
Προγραμματισμού του Δήμου Βέροιας και κατόπιν των προσθηκών που έγιναν από 
το σώμα του Δ.Σ. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  799 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Βασίλειος Γιαννουλάκης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου     
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος     
Γ. Μελιόπουλος     
Χ. Σαββαϊδου  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  4-1-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  

 
 
 


